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国金亚洲董事周可祺先生于2019年3月23日以澳门市务学会会长身份，出席AMF亚洲营销联
盟在马来西亚吉隆坡举行的2019年理事会会议。在会议活动中榮获IMM马来西亚营销学会
选为学会会士，并为首位澳门人士获授予马来西亚营销学会会士名衔。该会士证书由马来西
亚彭亨州苏丹王妃 HRH Sultanah Hajjah Kalsom, DK 亲临会场颁授，并大会颁奖特刊获得
马来西亚首相马哈蒂尔阁下致送祝贺词。营销学教父菲利普․科特勒也是该学会会士之一。 
 
GoldChess Asia Director Mr. Danny Chau, on behalf of the Chairman of Macau Marketing 
Institute, attended the AMF Asia Marketing Federation Board Meeting on 23rd March 2019 in 
KL of Malaysia. Mr. Chau have been honorably as the first Macanese to be elected and granted 
the Fellow of IMM Institute of Marketing Malaysia. The certificate was presented by the honor 
royalty HRH Sultanah Hajjah Kalsom, DK; and the greeting message was given by Malaysia 
Prime Minister Dr. Mahathir Mohamad. The Fellow members of IMM also included Professor 
Philip Kotler.  


